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Abstract (en)
[origin: WO8808713A1] A pharmaceutical substance composed exclusively of pulverized vegetable components is suitable for the treatment of
neurological disorders. It consists of a combination of the following substances: Amomum amarum (fructus), of the family Zingiberaceae; Lactuca
scariola (fructus albus), of the family Compositae; Lactuca sativa (fructus), of the family Compositae and Piper longum (fructus), of the family
Piperaceae.

Abstract (fr)
Une substance pharmaceutique exclusivement composée d'éléments végétaux pulvérisés convient au traitement de troubles neurologiques. Elle
comprend une combinaison des éléments suivants: Amomum amarum (fructus), de la famille des Zingiberaceae; Lactuca scariola (fructus albus),
de la famille des Compositae; Lactuca sativa (fructus), de la famille des Compositae et Piper longum (fructus) de la famille des Piperaceae.
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